
S SEJE SKUPŠČINE SAMOUPRAVNE STANOVANJSKE SKUPNOSTI

Stanovanjski poročevalec — pomoč delegatom
Oba zbora skupščine samoupravne stanovanjske skupnosti Ljub-

Ijana Mosle-Polje sta se 24. marca v letošnjem letu sestala prvič,sicer
pa je bila to četrta seja obeh zborov v tem mandatu. Kot je v kratkem
uvodu k točki, namenjeni obravnavi poročil o delu skupščine in njenih
organov ugotovil njen predsednik Feliks Kolar. za njim pa tudi še ne-
kateri drugi ra/pravljavci, je v minulem letu padla sklepčnost marsika-
terega organa, kar se je tudi odražalo na učinkovitosti dela.

Delegati k poročilu o delu
skupščine in njenih odborov —
za graditev, prenovo, solidarnost
in gospodarjenje — nisoimelibi-
stvenih pripomb. Omenimo naj
le dve: v letošnjem lctu naj bi se
bolj zavzemali. da sredstva, na-
menjena za prenovo stanovanj-
skih hiš zaradi zakonskih ovir ne
bi ostala neizkoriščena. odbor za
gospodarjenje pa je predlagal,
da naj se tam, kjer skupnosti sta-

novalcev ne bodo sprejele plana
gospodarjenja, uvede začasna
uprava. Ti pobudi je skupščina
sprejela.

Naši delegati so tudi obravna-
vali in sprejeli plan stanovanj-
skega gospodarstva ljubljanskih
občin za letošnje leto, vendar so
se strinjali z njim pod pogojem,
da se vanj uvrsti tudi toplifikacija
Rojčeve ulice.

Omenimo naj še, da je za le-
tošnja prva zasedanja skupščin
samoupravnih stanovanjskih
skupnosti ljubljanskih občin in
mesta Ljubljane izšla poskusna
številka Stanovanjskega poroče-
valca, ki ga bodo poleg delegatov
tega sisa prejemale tudi skupno-
sti stanovalcev. Gre za glasilo, ki
naj bi, če bodo delegati to podpr-
li, izhajalo enkrat na mesec,
poleg delegatskega gradiva pa
naj bi bila v njemu na poljuden
način obravnavana tudi tekoča
problematika s področja stano-
vanjskega gospodarstva. Naši
delegati so zamisel o ustanovitvi
glasila podprli, ugodno so oce-
nili tudi poskusno številko,
hkrati pa poudarili. da je treba

poiskati najcenejšo različico za
njegovo izhajanje.

V letu 1987 naj bi v Ljubljani
dokončali 1156 stanovanj, od
teh v naši občini 597. na novo pa
pričeli graditi 2031 stanovanj-
skih erfot, pri nas 294. Značilno
za naše zdajšnje razmere pa je,
da za načrtovano gradnjo veči-
noma še niso opravljena vsa pre-
dhodna dela. Tako še niso izde-
lani idejni projekti in investicij-
ski programi, čeprav bi ponekod
že morali vspomladanskih mese-
cih zasaditi prve lopate.
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